



Mercedes-Benz Group AG
Stuttgart

****for english version see below****

Ausschreibung der Abschlussprüfung

Die nachstehenden Gesellschaften der Mercedes-Benz Group schreiben jeweils das Mandat zur Prüfung des Jahresabschlusses nach lokalem Recht und soweit gesetzlich erforderlich die Prüfung des jeweiligen Konzernabschlusses ab dem Geschäftsjahr 2024 aus.

Mercedes-Benz Group AG, Deutschland
Mercedes-Benz Bank AG, Deutschland
Mercedes-Benz Versicherung AG, Deutschland
Mercedes-Benz Bank GmbH, Österreich
Mercedes-Benz Bank Polska S.A. w likwidacji, Polen
Mercedes-Benz Leasing IFN SA, Rumänien
Mercedes-Benz Financial Services España, E.F.C., S.A., Spanien
Mercedes-Benz España S.A., Spanien
Mercedes-Benz International Finance B.V., Niederlande
Mercedes-Benz Financial Services Italia SpA, Italien

Die Ausschreibung umfasst bei den vorgenannten Unternehmen zudem diverse weitere Prüfungsleistungen (u.a. prüferische Durchsicht von verkürzten Konzernzwischenabschlüssen, die Prüfung der Zulieferung für den IFRS-Konzernabschluss, Pflichtprüfungen bei Kreditinstituten und Versicherungsunternehmen) sowie die Prüfung bestimmter Abschlüsse weiterer in den Konzernabschluss der Mercedes-Benz Group AG einbezogener Gesellschaften.

Wirtschaftsprüfer/-innen und Wirtschaftsprüfungsgesellschaften können ihr Interesse an der Ausschreibung bis zum 7. März 2022, 18:00 Uhr MESZ, an die zentrale Kontaktadresse

audit_tender@mercedes-benz.com

mitteilen.

Bitte geben Sie dabei an, für welche der vorgenannten Gesellschaften Sie an der Ausschreibung teilnehmen möchten und benennen Sie einen zentral zuständigen Ansprechpartner für den gesamten Prozess.

Nach Ablauf dieser Frist erfolgt die Bereitstellung der Unterlagen zur Vorauswahl.

Stuttgart, im Februar 2022

Mercedes-Benz Group AG

Audit Tender

Each of the below-listed entities of the Mercedes-Benz Group will submit to tender the mandate for the audit of the respective annual financial statements according to local statutes, and to the extent required by law the consolidated financial statements beginning in financial year 2024.

Mercedes-Benz Group AG, Germany
Mercedes-Benz Bank AG, Germany
Mercedes-Benz Versicherung AG, Germany
Mercedes-Benz Bank GmbH, Austria
Mercedes-Benz Bank Polska S.A. w likwidacji, Poland
Mercedes-Benz Leasing IFN SA, Romania
Mercedes-Benz Financial Services España, E.F.C., S.A., Spain
Mercedes-Benz España S.A., Spain
Mercedes-Benz International Finance B.V., Netherland
Mercedes-Benz Financial Services Italia SpA, Italy

The invitation to tender also includes diverse additional assurance services for the aforementioned entities (including the review of consolidated interim group financial statements, the audit of the deliveries for the IFRS consolidated financial statements, mandatory audits for credit institutions and insurance undertakings) as well as the audit of certain financial statements of other companies that are included in the consolidated financial statements of the Mercedes-Benz Group AG.

Audit firms can express their interest in tendering a bid until March 7th 2022, 18:00 CET, using the central contact address

audit_tender@mercedes-benz.com

Please indicate for which of the named entities you would like to tender a bid and name a central contact person for the entire process.

After this deadline, the documents will be made available for pre-selection.

Stuttgart, February 2022

Mercedes-Benz Group AG